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PROTOKÓŁ  Nr IV/2015 

SESJI RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 30 kwietnia 2015 roku 

 

 odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Pawła Rzepniewskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
oo 

, a zakończono o godz. 13
15 

. 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Piotrowska Krystyna 

2. Derehajło Teresa    10. Rynans Waldemar 

3. Góralczyk Eugeniusz   11. Rzepniewski Paweł 

4. Jakimiuk Anatol    12. Skomorowski Marek 

5. Koptewicz Walentyna              13. Zawadzka Iwona 

6. Lipiński Zbigniew    14. Zalewski Robert 

7. Niewiarowski Marcin                         15. Wasiluk Maria   

8. Oliwniak Agnieszka 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Dorota Kędra Ptaszyńska, Radna  Sejmiku Województwa Podlaskiego 

5. Marek Komorowski, Radca Prawny 

6. Przedstawiciele KRUS w Bielsku Podlaskim 

7. Sołtysi wsi wg listy obecności 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Paweł Rzepniewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczą wszyscy radni, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty 

uchwał radni otrzymali w terminie ustawowym. Zapytał czy radni mają uwagi do porządku. 

Radny Waldemar Rynans powiedział, że zgłasza wniosek o wykreślenie punktu 8, 

ponieważ nie otrzymał od Pani Dyrektor GOK informacji o którą prosił. Przewodniczący 

powiedział, że porządek przegłosuje. Zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad 

przedłożonym przez Przewodniczącego Rady, a kto jest przeciwny co oznacza, że jest za 

skreśleniem punktu 8 porządku.  „Za” oddano 10 głosów, przeciw – 5 głosów, wstrzymało się 

– 0 głosów. Porządek obrad został przyjęty większością głosów: 

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad III Sesji Rady Gminy 

3. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach za 

2014 rok 
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4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 

2014 rok 

5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2014 rok   

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z 

wodociągów Boćki, Oleksze, Dołubowo, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z 

wodociągu Koszewo  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

instytucji kultury za 2014 rok   

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2015 rok   

10. Informacja z wyborów sołtysów i rad sołeckich 

11. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

12. Sprawy różne 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

15. Zamknięcie obrad sesji 

 

Ad pkt 2. Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z III Sesji był wyłożony do 

wglądu na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi 

lub pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie 

protokołu z obrad III Sesji Rady Gminy „za” – oddano 11 głosów, „ przeciw” – 0,     

wstrzymało się 4 głosy. Protokół został przyjęty większością głosów. 

Przewodniczący udzielił głosu pracownikom Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego, 

którzy przedstawili informację na temat bhp w rolnictwie, jak należy bezpiecznie obsługiwać 

maszyny i urządzenia w gospodarstwie rolnym, o sposobach bezpiecznego wykonywania 

pracy na wysokościach, w wykopach i zbiornikach w gospodarstwie. Omówili zasady 

ochrony zdrowia i życia  głównie zwracając uwagę na zasady bezpieczeństwa przy 

użytkowaniu ciągników, maszyn i innych urządzeń i narzędzi rolniczych. O zasadach 

bezpieczeństwa przy stosowaniu środków ochrony roślin, transportu, obsłudze zwierząt 

gospodarskich, użytkowaniu urządzeń instalacji elektrycznych. 

Podczas dyskusji radni i sołtysi poruszyli temat dotyczący zasad przyznawania emerytur 

przez Kasę Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego za pracę w rolnictwie. 

Ad kt 3.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014 rok 

przedstawiła Kierownik Pani Tołoczko Barbara. Powiedziała że pomoc społeczna polega na 

wspieraniu osób i rodzin w wysiłkach zmierzających do zaspokojenia niezbędnych potrzeb 

życiowych. Ma na celu umożliwienie i przezwyciężenie tym osobom trudnych sytuacji 

życiowych, których sami nie mogą pokonać. W 2014 roku Ośrodek Pomocy Społecznej 

wydał 547 decyzji, a z różnych form pomocy społecznej korzystało 154 rodzin o liczbie osób 

w tych rodzinach 486. Osobom pozostającym w trudnej sytuacji finansowej i rodzinnej w 

2014 roku wypłacono zasiłek okresowy dla 78 rodzin o liczbie 260 osób w tych rodzinach. 

Zasiłek stały otrzymało 22 osoby samotnie gospodarujące i 5 osób pozostających w rodzinie. 

Zasiłek celowy na zakup odzieży, opału, obuwia, żywności, posiłku, leków, wyprawki 

szkolnej i przedszkolnej, remont pomieszczeń mieszkalnych otrzymało 47 osób. Wypłacono 

jeden zasiłek celowy rodzinie czteroosobowej w związku ze zdarzeniem losowym. Ze 
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specjalnych zasiłków celowych korzystało 10 rodzin. Ośrodek dokonał pochówku jednej 

osoby koszt wyniósł 3 220 zł. Z programu „pomoc państwa w zakresie dożywiania” 

wypłacono 193 zasiłki celowe na zakup żywności, jednej osobie przez okres 4-ch miesięcy 

dokonywano zakupu produktów żywnościowych. 150 dzieci skorzystało z zakupionych 

obiadów szkolnych. Na realizację programu „Pomoc państwa w dożywianiu” wydatkowano 

88 tysięcy złotych z tego 57 tys zł pochodziło z dotacji Wojewody, pozostałe środki własne 

gminy. 

W dyskusji głos zabrała radna Pani Krystyna Piotrowska, zapytała czy w związku z tym, że 

Ośrodek dokonał pochówku zmarłej osoby, to majątek zmarłej przechodzi na rzecz Ośrodka. 

Kierownik odpowiedziała, że majątek przejmuje rodzina pomimo tego, że nie dokonywała 

pochówku. 

Więcej pytań w tym temacie nie zgłoszono.  

Ad pkt 4. 

Pani Urszula Turkowicz Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych odczytała radnym sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2014 rok. Prowadzenie powyższych działań należy do zadań własnych gminy. 

Źródłem ich finansowania są dochody uzyskane z opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych. W 2014 roku wykorzystano środki w kwocie 53 293,89 złotych. 

Radna Krystyna Piotrowska powiedziała, że wydatki komisji były dość duże, zapytała czy 

członkowie komisji mają satysfakcję ze swojej pracy. 

Pełnomocnik odpowiedziała, że jeżeli osoba uzależniona wyraża zgodę i podejmuje leczenie 

to satysfakcja z tego jest. 

Radny Waldemar Rynans zapytał, czy ktoś został wyleczony z nałogu. 

Pełnomocnik powiedziała, że z leczenia się korzystano ale wyleczyć się jest trudno. 

Wójt powiedział, że Izba Wytrzeźwień  zwróciła się z prośbą do gmin, aby partycypowali w 

ponoszeniu kosztów utrzymania Izby za mieszkańców gminy korzystających z Izby 

Wytrzeźwień. W naszej gminie problem ten występuje, na 4,5 tys mieszkańców  niemal 450 

rodzin jest objętych opieką Ośrodka Pomocy Społecznej, w roku ubiegłym na terenie gminy 

wydano 2,5 mln złotych na zakup alkoholu.  Musimy zastanowić się dlaczego tak się dzieje, 

co robić z osobami spożywającymi alkohol, którzy zazwyczaj są głowami rodziny. Co będzie 

się działo, jeżeli Izba zostanie zamknięta z powodu braku środków na utrzymanie.  

Sołtys Waldemar Bujno wypowiadał się, że Izba Wytrzeźwień jest Firmą i powinna dbać o 

swoje interesy tak żeby miała zysk, koszty ściągać od klientów, dziś koszt noclegu wynosi 

250 zł, wcale nie jest to mało. 

Głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział, że koszt noclegu jest wysoki, z noclegu korzystają 

osoby posiadające niskie dochody, mające na utrzymaniu rodziny i dzieci, bądź są to osoby 

nie posiadające wcale dochodów. Izba Wytrzeźwień ma małą ściągalność. Zwracała się do 

gminy z prośbą o partycypację, otrzymała odpowiedź negatywną, więc przysłała pismo, że nie 

będą przyjmować mieszkańców gminy. Izba jest Jednostką  Prezydenta Białegostoku i to on 

zabezpiecza środki na jej utrzymanie, jednak środków tych nie wystarcza. Środków z 

funduszu alkoholowego nie można przeznaczać na utrzymanie Izby. 

Ad pkt 5.  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Boćki z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
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2014 rok  przedstawiła Pani Dorota Kędra Ptaszyńska. Na realizację zadania własnego z 

zakresu rozwoju sportu w roku ubiegłym ogłoszone były dwa konkursy, jeden w miesiącu 

styczniu, a drugi konkurs w miesiącu lipcu. W miesiącu styczniu złożył ofertę i skorzystał  z 

dotacji „Zainwestuj w młodego człowieka” w kwocie 15 tys złotych Klub Sportowy KP 

Bocian Boćki. Natomiast w miesiącu lipcu 2014 roku  wpłynęły dwie oferty. Jedna od Klubu 

Sportowego KP Bocian Boćki pod nazwa „Spojrzeć na młodego człowieka” i druga od 

Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Bielsku Podlaskim pod nazwą „Organizacja 

imprez i zawodów sportowych”. Z dotacji w kwocie 15 tys zł skorzystał Klub Sportowy KP 

Bocian Boćki. Oferta Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Bielsku Podlaskim nie 

spełniała wymogów formalnych określonych w konkursie i została odrzucona. Pozafinansowa 

współpraca z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami pożytku publicznego polegała 

na działaniu doradczym, pisaniu wniosków, wsparciu przy realizacji i ich rozliczaniu.  

Omówiła również przebieg realizacji funduszu sołeckiego. W związku z dodatkowym 

zakresem czynności poinformowała sołtysów o tym, iż wszelkie sprawy związane z 

inwestycjami w sferze kultury i sportu w ramach funduszu sołeckiego winny być z nią 

konsultowane. 

Pytań nie zgłoszono.  

Pani Dorota Kędra Ptaszyńska jest Radną Sejmiku Województwa Podlaskiego, 

poinformowała jakie tam pełni funkcje. Jest wiceprzewodniczącą Komisji Kultury, Edukacji, 

Turystyki i Sportu, jest także członkiem Komisji Finansów i Skarbu oraz członkiem Komisji 

Rolnictwa i Obszarów Wiejskich. 

Następnie zdała sprawozdanie z działalności Sejmiku. Poinformowała, że Parafia Rzymsko 

Katolicka na remont kościoła w ramach konkursu na ochronę zabytków otrzymała 30 tys. 

złotych dotacji, a Parafia Prawosławna na  remont cerkwi otrzymała 20 tys złotych dotacji. 

Przedstawiła też sprawę remontu chodników na ulicy Bielskiej, przy drodze krajowej numer 

19. W tej sprawie przeprowadziła rozmowę z dyrektorem oddziału białostockiego Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad. Pan J. Doroszkiewicz poinformował o licznych interwencjach 

poselskich w tej sprawie oraz o tym iż w roku 2015 chodniki będą remontowane. 

Pani Dorota przedstawiła także działanie związane z pozyskiwaniem środków 

pozabudżetowych. W ramach otwartego konkursu ofert ogłoszonego przez Zarząd 

Województwa Podlaskiego na realizację zadań publicznych z zakresu kultury zostały złożone 

cztery wnioski, zgodnie z listą przedsięwzięć możliwych do dofinansowania. Wnioski 

dotyczyły realizacji imprez o wysokiej randze artystycznej tj. Festiwal Folkloru w Boćkach, 

edukacja teatralna, prezentacje dorobku OSP w sferze kultury oraz kultywowanie folkloru 

białoruskiej mniejszości narodowej. Wnioski czekają na ocenę merytoryczną komisji 

konkursowej.  

Ad pkt 6 i 7. Głos zabrał Sekretarz Gminy, powiedział że na posiedzeniu komisji w czasie 

dyskusji nad projektami uchwał, radny Waldemar Rynans podniósł fakt, że nie powinno się 

pobierać opłaty za podłączenie do sieci wodociągowej. Uwaga radnego została sprawdzona i 

potwierdzona. Dlatego też w projektach uchwał skreśla się punkt dotyczący pobierania opłaty  

za przyłączenie do sieci wodociągowej i dziś poddaje się pod głosowanie cenę opłat za 1 m3 

wody w kwocie 2,59 zł brutto i miesięczną opłatę abonamentową w kwocie 3,78 zł brutto. 

Stawki te są w wysokościach z roku ubiegłego. Opłatę tę ustala się na okres jednego roku od 

1 maja 2015 roku do  dnia 30 kwietnia 2016 roku. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania do projektów uchwał. Pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący kolejno odczytywał treść projektów uchwał i poddawał pod 

głosowanie.  

Uchwała Nr IV/22/15 Rady Gminy Boćki z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągów „Boćki”, „Oleksze”, i 

„Dołubowo” 

Uchwała podjęta jednogłośnie „za” – oddano 15 głosów 

Uchwała Nr IV/23/15 Rady Gminy Boćki z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągu „Koszewo” 

Uchwała podjęta jednogłośnie „za” – oddano 15 głosów 

Ad pkt 8. Głos zabrała Skarbnik Gminy, nawiązując do wniosku radnego zgłoszonego na 

początku Sesji powiedziała, że uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury nie ma nic wspólnego z działalnością kulturalną kultury, 

uchwała dotyczy działalności finansowej, bilansu rachunków zysków i strat. Z projektem 

uchwały radni zapoznali się na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady powiedział, że Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w punkcie sprawy 

różne przedstawi informację dotyczącą działalności GOK. Zapytał czy radni mają pytania do 

projektu uchwały. Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr IV/24/15 Rady Gminy Boćki z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2014 rok 

Podjęta większością głosów. „za” oddano 10 głosów, „przeciw” 2 głosy, „wstrzymało się” 3. 

Ad pkt 9.  

Pani Skarbnik powiedziała, że dzisiejszy projekt uchwały różni się od projektu który radni 

otrzymali. Po posiedzeniu Komisji wpłynęły pieniądze na wypłatę zwrotu podatku 

akcyzowego od oleju napędowego dla rolników.  Pieniądze należy wypłacić rolnikom do dnia 

31 maja. Środki te zostały wprowadzone do budżetu gminy i od dnia 29 maja są wypłacane 

rolnikom. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do Skarbnika Gminy. Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr IV/24/15 Rady Gminy Boćki z dnia 30 kwietnia 2015 roku w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2015. 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów. 

Ad pkt 10.  

Wójt Gminy poinformował radnych o realizacji uchwały z dnia 29 grudnia 2014 roku w 

sprawie zarządzenia wyborów do organów sołectw. Odczytał informację z przeprowadzonych 

zebrań wiejskich dotyczących wyborów sołtysów i rad sołeckich. Łącznie w gminie do składu 

Rady sołeckiej wybrano 150 osób. Dokonano wyboru 36 sołtysów w tym 6 sołtysów będzie 

pełnić tę funkcje po raz pierwszy. Stanowisko sołtysa sprawować będzie 11 kobiet i 25 

mężczyzn. Na zebraniach podnoszono temat budowy i remontu dróg i świetlic wiejskich. W 

kilku wsiach pojawił się temat bezpieczeństwa mieszkańców  w gminie, zaopatrzenie w 

wodę, w prąd, w razie zagrożenia, kataklizmu, wojny. Dyskutowano na temat budowy 
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elektrowni fotowoltaicznych do produkcji prądu. Mieszkańcy pytali o bezpieczeństwo w 

gminie, w jaki sposób gmina jest przygotowana w razie wystąpienia zagrożeń lub klęsk 

żywiołowych. Mieszkańcy wnioskowali o zapewnienie doradztwa rolniczego w gminie. 

Ad pkt 11.  

Informację z realizacji uchwał przedstawił Wójt. Na budowę drogi powiatowej Mokre, 

Knorydy, Starowieś, Boćki był już przeprowadzony przetarg. Na przekazanie dotacji umowa 

została podpisana. Natomiast może nie dojść do podpisania umowy w sprawie udzielenia 

dotacji na budowę drogi dojazdowej do gruntów realizowanej w ramach scalenia gruntów w 

obrębie wsi Siekluki. Starostwo wykona we własnym zakresie. Poinformował również o 

działaniach w okresie międzysesyjnym.  Dorota Kędra Ptaszyńska odpowiedzialna jest za 

pozyskiwanie środków pozabudżetowych. Zarząd Województwa Podlaskiego ogłosił konkurs 

na realizację zadań publicznych z zakresu kultury, zostały złożone cztery wnioski. 

Odbyły się zebrania we wsi Siekluki i Andryjanki dotyczące uzgodnień i usunięcia usterek w 

związku z zakończeniem prowadzonego scalenia gruntów. 

Odbyło się zwyczajne zgromadzenie wspólników Wodociągów Podlaskich Spółka z o.o. w 

Białymstoku. Strat nie posiadają, zysk wynosi 147 tys zł. 

W międzyczasie pojawił się problem z Izbą Wytrzeźwień o czym była mowa w punkcie 4. 

Obecnie Wójt prowadzi  rozmowy i przygotowuje się do budowy przydomowych elektrowni 

fotowoltaicznych.  

Ad pkt 12. Sprawy różne 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Pani Marta Tymińska Malinowska poinformowała o 

działalności Ośrodka w roku 2015, przedstawiła plan imprez i spotkań organizowanych przez 

ośrodek w bieżącym roku. Imprezy organizowane będą w miejscowości Boćki w GOK-u, 

Zespole Szkół, Bibliotece, Szkole Podstawowej w Andryjankach oraz w świetlicach wiejskich 

na terenie gminy w miejscowości Andryjanki, Dubno i Szeszyły. Dyrektor przedłożyła 

radnym na piśmie zestawienie przychodów i kosztów Gminnego Ośrodka Kultury za 2014 r. 

Pan Wierciński Czesław sołtys wsi Wiercień zwrócił się do Radnych z prośbą aby zastosowali 

jakieś ulgi w podatkach rolnikom należącym do OSP, co może zachęciłoby młodych rolników 

do wstąpienia do straży. Na wsiach Jednostki OSP upadają, brak młodych ludzi chętnych do 

pracy w straży pożarnej. 

Po przeprowadzonej dyskusji, radni nie podjęli żadnej decyzji. 

Ad pkt 13 i 14. 

Radny Pan Waldemar Rynans zapytał kto nadzoruje realizację funduszu sołeckiego z 

wykorzystaniem na remont dróg, sołtysi mówili że otrzymali informację iż mają samodzielnie 

działać i załatwiać wszystkie sprawy. Sprawa następna to wyrządzanie szkód przez bobry, na 

posiedzeniu komisji radny pytał dlaczego gmina nie pisze wniosków o przyznanie pieniędzy 

na usuwanie szkód wyrządzonych przez bobry. Poinformowano, że gmina pisała pisma kilka 

razy ale gminom dopłaty nie należą się. Radny sprawdził i wie dokładnie, że odszkodowania 

dla gmin przysługują. Ponadto informuje, że do dnia dzisiejszego brak jest odpowiedzi  na 

piśmie w sprawie remontu przepustu i ulicy Polnej.  

Wójt odpowiedział, że w sprawie bobrów ponownie napisze pismo do Ochrony Środowiska w 

Białymstoku, odpowiedzi na wnioski udzieli. Natomiast odnośnie wykorzystywania środków 

z funduszu sołeckiego pomocy udzielają i są odpowiedzialni z zakresu drogownictwa Pan 

Szymczuk Piotr, a w sferze kultury i sportu, w sprawach remontów świetlic Pani Dorota 

Kędra Ptaszyńska.  

Pani Ptaszyńska prosiła sołtysów, żeby osobiście zgłosili się do niej w celu uszczegółowienia 

wniosków i dokładnie określili przeznaczenie środków.  
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Pani Teresa Modzelewska Kierownik Gminnej Biblioteki w Boćkach, na ręce sołtysów 

złożyła podziękowania mieszkańcom, za przyznane środki funduszu sołeckiego na zakup 

książek do Biblioteki. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego, Przewodniczący zamknął obrady Sesji. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska  

Przewodniczący Rady Gminy 

Paweł Rzepniewski 

 


